
Protokół Nr 31/2020 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

z dnia 8 września 2020 roku 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Rybczyński Adam – przewodniczący komisji 

2. Czarniak Janusz – zastępca przewodniczącego 

3. Roszak Joanna - członek 

4. Kołodziej Piotr - członek 

Spoza komisji udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna – Skarbnik Gminy 

4. Kryszak Magdalena – Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

5. Kilimiak Urszula – Inspektor ds.obsługi sekretariatu 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Stan dróg gminnych – komisja wyjazdowa. 

3. Wykonanie  budżetu Gminy za I półrocze 2020 roku. 

4. Zakończenie . 

Ad 1 Posiedzenie komisji o godz. 9.00 otworzył Przewodniczący komisji radny Pan Rybczyński Adam. Po 

stwierdzeniu quorum powitał wszystkich przybyłych na komisję członków komisji, przewodniczącą Rady 

Gminy Panią Wiesławę Posadzy, Wójta Gminy oraz pracowników przybyłych na komisję. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Ad 2 Ze względu na to, iż jest to posiedzenie wyjazdowe komisja wraz z kierownikiem Referatu 

Budownictwa, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Panią 

Magdaleną Kryszak udała się w teren by zlustrować stan dróg gminnych oraz  stanu oświetlenia 

ulicznego (połączono temat z m-ca października). 

Po powrocie z terenu Przewodniczący komisji Radny Adam Rybczyński przedstawił jaki jest stan dróg 

gminnych i oświetlenia ulicznego w poszczególnych miejscowościach. 

STANOMIN – komisja negatywnie zaopiniowała wniosek dotyczący montażu lampy przy posesji 2b, ze 

względu na to, iż lampa oświetlałaby tylko jedną konkretną posesję, komisja sugeruje założenie lampy 

na istniejącym słupie naprzeciwko boiska, wówczas lampa oświetlałaby plac (miejsce gdzie jest  

ustawiony witacz dożynkowy). 



ZAGAJEWICE – Komisja przychylnie opiniuje założenie lampy na istniejącym słupie przy posesjach 1,2, 3 

skrzyżowanie drogi gminnej i powiatowej. 

Droga gminna Zagajewice – Gąski – wycięcie zakrzaczeń wzdłuż drogi,  

Droga gminna Zagajewice – Szpital – nawiezienie kamieniem i wyrównanie tej drogi. 

PARCHANKI – posesja nr 1 i 2 – wycięcie zakrzaczeń przy drodze gminnej , nawiezienie kamieniem i 

wyrównanie drogi oraz montaż lampy na istniejącym słupie. 

DĄBROWA BISKUPIA – montaż lampy na istniejącym słupie,  na łuku drogi wojewódzkiej przy ulicy 

Magazynowej (jadąc w kierunku Inowrocławia). 

Mieszkańcy nowo powstałego osiedla (za młynem) wnioskowali o montaż lampy, ze względu na brak 

słupa komisja negatywnie opiniuje wniosek, ma być założona z funduszu sołeckiego lampa solarna w 

tym miejscu. 

Droga na osiedlu do wyrównania. 

PIERANIE – uzupełnienie dziur (za kościołem) przy tzw. „resztówce”.  

RADOJEWICE – Komisja negatywnie opiniuje wniosek dot. montażu lampy przy posesji  24 oraz przy 

posesji 45  gdyż lampa oświetlałaby tylko konkretną posesję.  

Nawiezienie kamienia na drogę za Zajazdem „Avangarda” w celu jej wyrównania. 

PRZYBYSŁAW – wyrównanie dróg m.in. w kierunku  ulicy Młyńskiej w Dąbrowie Biskupiej. 

Przybysław – Sędzin – wycięcie zakrzaczeń, następnie wyrównanie drogi. 

WALENTYNOWO – posesja nr 36 na istniejącym słupie założenie lampy na skrzyżowaniu, tak będzie 

sprawiedliwie.  

BRUDNIA-MODLIBORZYCE – okolice posesji 34-36 jest zaniżenie w drodze co powoduje, że notorycznie 

stoi tam woda, konieczne jest odwodnienie. 

MLECZKOWO-WILKOSTOWO – Zebranie z poboczy. 

BĄKOWO – Przy posesji nr 5 wyregulowanie istniejącej lampy, ustawienie pod innym kątem.  

Uzupełnienie dziur na drodze przy przystanku , jest to droga Skarbu Państwa. 

BĄKOWO- GŁOJKOWO –wyrównanie drogi gminnej. 

Ad 3 Wykonanie budżetu za I półrocze 2020 roku przedstawiła radnym Skarbnik Gminy Pani Anna 

Kuberska. 

Radny Janusz Czarniak – Mam pytanie w kwestii oprocentowania kredytów, czy jest ono stałe i w jakiej 

wysokości ? 

Skarbnik Gminy Anna Kuberska – Oprocentowanie kredytów głównie zależy od stawki WIBORU i stałej 

marży banku, stopa oprocentowania jest ruchoma. 

Planujemy dochody ale nie zawsze one spływają tak jak byśmy chcieli, mamy plan dotacji ale już wiemy, 

że niektóre z nich nie wpłyną w tym roku. 

Radny Janusz Czarniak – Czy w ostatnim czasie wpłynęły nam jakieś dodatkowe środki? 



Wójt Gminy Marcin Filipiak – Dostaliśmy pieniądze na cyfryzację, m.in. na bezpłatne szkolenia 

dotyczące podniesienia kompetencji cyfrowych również dla rolników, z cateringiem , projekt opiewa na 

kwotę około 150 tys.zł. 

Dostaliśmy również 500 tys.zł na inwestycje, przyznam,  że po dyskusjach chciałbym je przeznaczyć na 

remont świetlicy w Stanominie.  

Chcemy  aby powstał tam Klub Seniora, od marca przyszłego roku. 

Komisja nie miała więcej pytań. 

Ad 4 Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad przewodniczący komisji podziękował 

wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 2020.09.08, godz. 13.45. 

Protokółowała:     Prowadzący posiedzenie 

Urszula Kilimiak     Rybczyński Adam 


